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تاریخ شروع مسابقات
لیگ برتر اعلام شد 

زمان شروع مسابقات لیگ برتر در فصل آینده اعلام شد.
به گزارش روابط عمومی  سازمان لیگ فوتبال ایران، زمان شروع مسابقات لیگ برتر 

فصل ۱۴۰۲-۱۴۰۱ به شرح زیر است:
تاریخ آغاز لیگ برتر جمعه ۲۱ مرداد ۱۴۰۱

اردوی تیم ملی فوتبال از تاریخ ۲۰ شهریور تا ۵ مهرماه
مســابقه سوپرجام  قبل از آغاز نیم فصل دوم بین دو تیم استقلال؛ قهرمان لیگ و 

نساجی مازندران؛ قهرمان جام حذفی برگزار خواهد شد.

فرافکنی به سبک شهاب عزیزی 
خادم!

شهاب عزیزی خادم رئیس معزول 
با  یکشنبه شب  فوتبال  فدراسیون 
حضور در یکی از بخش های خبری 
تلویزیون مدعی شد، دوره مدیریتی 
او بهترین دوره مدیریتی در فوتبال 

ایران بوده است.
اما وی دربــاره ابهامات موجود در 
خصوص مدال مدیریتی خود هیچ 
توضیحی نداد و ترجیح داد به جای 
شفاف ســازی در خصوص پرداخت 
پاداش های نجومــی  به اطرافیانش 

به بهانه صعود تیم ملی به رقابت های جام جهانی توضیحات قانع کننده ای ارائه کند.
شهاب عزیزی خادم مدعی است به تصمیم مجمع فدراسیون فوتبال احترام می گذارد اما 
نظر هیئت رئیســه را قبول ندارد، اما وی فراموش کرده او و اعضای کنونی هیئت رئیسه 
محصول انتخاب مجمع فدراســیون فوتبال است که به وی به عنوان رئیس منتخب رأی 
اعتماد داد و پس از گذشــت یک سال و اندی این اختیار را از او گرفت و تصمیم هیئت 

رئیسه مبنی بر عزل وی از ریاست فدراسیون فوتبال را تأیید کرد.
شــهاب عزیزی خادم در آستانه نام نویسی از نامزدهای پست ریاست فدراسیون فوتبال 
بــا بیان این جملات تلاش دارد یک بار دیگر فضای حاکم بر فوتبال را متشــنج کند تا 
فوتبال به ســمت مسیر درســت نرود، او به خوبی می داند با برگزاری انتخابات و پروسه 
رأی گیری و انتخاب رئیس جدید دیگر کســی حتــی نام وی را نیز به زبان نمی آورد، به 
همیــن دلیل ترجیح می دهد با فرافکنی محض التهــاب و درگیری را به فوتبال تزریق 
کند تا همچنان بتواند در بورس خبری باقی بماند در حالی که دیگر دوره این بازی های 
روانی تمام شــده و راه نجات فوتبال انتخاب رئیس قانونی توسط مجمع برای رهایی از 

بلاتکلیفی کنونی است.
پراکنده گویی رئیس معزول، اتهام زدن به نمایندگان مجلس و حمله به جریان رسانه ای 
مطالبه گر تاکتیک نخ نما شده عزیزی خادم است به این امید که نگاه افکارعمومی  را به 
سوی خود جلب کند تا شاید بتواند راهی برای نفوذ به حوزه فوتبال پیدا کند اما نه تنها 
راهی برای بازگشت وی به فوتبال وجود ندارد بلکه دیگر کسی به جیغ و دادهای رئیس 
معــزول توجه نمی کند چون حالا همه به این حقیقت پی برده اند که او دلســوز فوتبال 

نیست و صرفاً فوتبال را برای دستیابی به منافع دیگر خود دوست دارد.

سه گانه ناکامی  پرسپولیس
در جذب پدیده های جوان!

لیگ  پدیده جوان فصل گذشــته 
دســته اول در شــرایطی کــه در 
رادار پرســپولیس قرار گرفته بود، 
روز یکشــنبه به صورت رســمی 
 قــراردادش با گل گهــر را به امضا 

رساند.
بــه گــزارش فوتبــال 36۰، یکی 
از انتقــادات وارده بــه عملکــرد 
بازار  در  پرسپولیس  نقل وانتقالاتی 
تابســتانه، جذب بازیکنان باتجربه 
و میانگین سنی بالای سرخ پوشان 

برای لیگ بیست ودوم است. هر چند که خداحافظی سیدجلال حسینی در مجموع باعث 
کاهش میانگین سنی پرسپولیس شده اما با این حال سرخ پوشان در جذب بازیکنان جوان 
برای پشتوانه سازی تیم خود ناکام بوده اند. یحیی گل محمدی سرمربی پرسپولیس، اولین 
بازیکن جوانی را که به مدیران باشگاه معرفی نمود،  هافبک تیم امید ایران و پدیده فصل 
گذشــته ذوب آهن بود. گل محمدی امیدوار بود تا با جذب محمد خدابنده لو، خیالش از 
اســتحکام خط میانی سرخ پوشان آسوده شــود و این هافبک جوان بتواند در کنار کمال 
کامیابی نیا و میلاد سرلک برای حضور در خط میانی پرسپولیس رقابت کند. خدابنده لو 
مذاکرات نسبتاً طولانی را هم با مدیران باشگاه پرسپولیس داشت اما در نهایت با آن ها به 
توافق نرسید و به سیرجان سفر کرد و با امضای قرارداد رسمی، عضو تیم گل گهر سیرجان 
شد تا شــاگرد امیر قلعه نویی شود و مدیران باشگاه پرســپولیس ناکام در جذب گزینه 
مدنظر گل محمدی باشند. عرفان باقری پدیده جوان باشگاه استقلال که در رده های سنی 
پایه این باشگاه عضویت داشت، دومین بازیکنی بود که یحیی گل محمدی سعی داشت 
تا او را برای پرسپولیسی شدن متقاعد کند. باقری حتی به ساختمان باشگاه پرسپولیس 
هم رفت و در یک قدمی  یاغی شدن و امضای قرارداد ۵ ساله با پرسپولیس قرار داشت که 
متوجه شد نمی تواند قراردادش با استقلال را فسخ کند و در صورت فسخ قرارداد، اقدامی 
 غیرقانونی را انجام داده و متحمل محرومیت می شــود. اتفاقی که باعث شــد تا عرفان 
باقری به اردوی استقلال بازگردد و حالا این ستاره گلزن در رده های سنی پایه استقلال، 
قرار اســت در تمرینات تیم بزرگ سالان استقلال شرکت کند. ماشین سازی تبریز فصل 
خوبی را در لیگ یک سپری نکرد و اولین تیمی  بود که راهی رقابت های لیگ دو شد، با 
این حال اما سبزپوشان تبریزی یک پدیده جوان و استعداد تازه را به فوتبال ایران معرفی 
کردند؛ امیر شــهیم، ستاره ۱9 ساله خط حمله ماشین سازی که به تنهایی ۱۲ گل برای 
تیمش در فصل گذشــته به ثمر رســاند و در کورس رقابت آقای گلی قرار داشت. شهیم 
که در پی قراردادی پرماجرا به عضویت تیم خیبر خرم آباد در آمده بود، در نقل وانتقالات 
تابســتانه زیر ذره بین چند باشــگاه لیگ برتری از جمله پرسپولیس، تراکتور و گل گهر 
رفت. سرمربی پرسپولیس امیدوار بود تا با جذب شهیم، میانگین سنی تیمش را کاهش 
دهد و یک نیروی جوان را به خط آتش تیم خود اضافه کند اما روز یکشــنبه مشــخص 
شــد که سرخ پوشان در جذب شهیم هم ناکام بوده اند. باشگاه گل گهر سیرجان در ادامه 
فعالیت نقل وانتقالاتی خود به ســراغ پدیده فصل گذشته لیگ یک رفت تا بعد از محمد 
خدابنده لو، امیر شهیم هم شاگرد امیر قلعه نویی شود و در فصل جدید لیگ برتر با لباس 
گل گهر به میدان برود. پرسپولیسی ها با این وصف سه اقدام نافرجام برای جذب بازیکن 
جوان در بازار نقل وانتقالات تابســتانی داشته اند، هر چند که در سبد خرید سرخ پوشان، 
نام یک بازیکن جوان دیده می شود. محمدمهدی احمدی مدافع چپ فصل گذشته نفت 
مسجدسلیمان که بعد از توافق با مدیران پرسپولیس قراردادش را با سرخ پوشان به امضا 

رساند تا تنها خرید جوان پرسپولیس در بازار تابستانه تا به الان لقب بگیرد.

بررسی توسعه زیرساخت های 
ورزشی سپیدان و بیضا 

در دیدار محســن علیزاده نماینده مردم شهرســتان های ســپیدان و بیضا در 
مجلس شورای اسلامی  با مدیر کل ورزش و جوانان فارس، روند توسعه ورزش 

و تکمیل پروژه های این شهرستان ها بررسی شد.
بــه گزارش روابط عمومــی  و پایگاه خبــری اداره کل ورزش و جوانان فارس، 
محسن علیزاده نماینده مردم شهرستان های سپیدان و بیضا در مجلس شورای 
اســلامی  صبح دیروز ۱3 تیرماه با حضــور در دفتر مدیرکل اداره کل ورزش و 

جوانان فارس با وی دیدار کرد.
بررسی روند تکمیل پروژه های ورزشی شهرستان های سپیدان و بیضا موضوع 

این دیدار بود.

قهرمانی تنیسور شیرازی  در 
مسابقات تنیس رده های سنی کشور

ســام عطاران، نوجوان شیرازی، قهرمان 
رده ســنی زیر ۱۴ سال مسابقات تنیس 

رده های سنی کشور شد.
به گزارش روابط عمومی  و پایگاه خبری 
اداره کل ورزش و جوانان فارس، مسابقات 
تنیس رده های ســنی کشــور با معرفی 

برترین های رده های سنی پایان یافت.
پس از یــک هفته رقابت تنیســورها در 
مســابقات تنیس رده های ســنی کشور، 
پســران برای کســب عناوین برتر با هم 

روبه رو شدند.
سام عطاران، نوجوان شیرازی بر سکوی نخست رده سنی زیر ۱۴ سال ایستاد.

نخستین دوره مسابقات رده های سنی سال با حضور بیش از ۷۰۰ شرکت کننده 
از سراســر کشــور در بخش دختران و پســران به میزبانی زمین های تنیس 

مجموعه ورزشی آزادی در حال برگزاری است.

حضور ورزشکاران فارس در 
المپیاد استعداد های برتر کشور

روح اللــه نجمــی،  رئیــس گروه 
ورزش قهرمانی اداره کل ورزش و 
جوانان فارس در جلسه هماهنگی 
هیئت های ورزشی گفت: مسابقات 
کشور  برتر  اســتعداد های  المپیاد 
در ۲۷ رشــته ورزشی با همکاری 
ادارات کل آموزش و پرورش پس از 
دو سال وقفه با حضور ورزشکاران 

فارس برگزار خواهد شد.
به گــزارش روابط عمومی  و پایگاه 
خبــری اداره کل ورزش و جوانان فارس، روح اللــه نجمی،  رئیس گروه ورزش 
قهرمانی اداره کل ورزش و جوانان فارس گفت: مسابقات المپیاد استعدادهای 
برتر با حضور ۲۷ رشــته ورزشی که مقرر اســت از بیست وهشتم مردادماه تا 
ششــم شهریورماه در ۸ استان کشور برگزار شود به همین منظور اولین جلسه 
هماهنگی در خصوص نحوه حضور ورزشکاران هیئت های ورزشی در این دوره 

از مسابقات برگزار گردید
وی افزود: در این جلســه مقرر گردید رشته های ورزشی حاضر در این دوره از 
المپیاد استعداد های برترضمن هماهنگی به منظور اعزام تیم مسابقات انتخابی 
به منظور شناســایی منتخبین اعزامی  به المپیاد اســتعداد های برتر برگزار و 

گزارش مربوطه به معاونت قهرمانی ارسال گردد.
نجمی  بیان داشت: همچنین حوزه معاونت توسعه امور ورزش به منظور بررسی 
روند اجرایی برنامه های هیئت های حاضر در المپیاد به صورت هفتگی با رؤسای 
هیئت ها جلساتی برگزار خواهد نمود تا در خصوص برگزاری اردوهای آمادگی 

و رفع موانع و مشکلات پیش رو نیز برنامه ریزی صورت پذیرد.
لازم به ذکر اســت المپیاد اســتعداد های برتر در بخش پسران در ۲۷ رشته و 
در بخش دختران ۱۴ رشــته حضور خواهند داشت و طبق اعلام وزارت ورزش 
و جوانان در دو رشــته تنیس روی میز و دوومیدانی دو نفر از شرکت کنندگان 
می بایست از ورزش های روستایی و بازی های بومی  محلی حضور داشته باشند.

مسابقات دوومیدانی پیشکسوتان قهرمانی جهان

بانوی شیرازی بر سکوی سوم 
جهان ایستاد

مرضیه تنگســتانی، بانوی شــیرازی در ماده ۱۰ کیلومتر پیاده روی مسابقات 
دوو میدانی پیشکسوتان قهرمانی جهان به مدال برنز این رقابت ها دست یافت.

بــه گزارش روابط عمومی  و پایگاه خبــری اداره کل ورزش و جوانان فارس به 
نقل از روابط عمومی  هیئت دوومیدانی فارس، رقابت دوومیدانی پیشکســوتان 
جهان به میزبانی کشور فنلاند در حال برگزاری است. مرضیه تنگستانی بانوی 
شــیرازی در ماده ۱۰ کیلومتر پیاده روی مســابقات دوو میدانی پیشکسوتان 
قهرمانی جهان به مدال برنز این رقابت ها دســت یافت. پیشکسوت شیرازی به 
عنوان نماینده کشورمان در رده سنی بالای 6۰ سال به این عنوان دست یافت.

 میثم محجوبی- گروه ورزش
یکی از رشته های پرطرفدار در کشور ما و استان 
فارس، رشــته رزمیِ کاراته اســت. استان فارس 
همیشه در این رشته درخشــیده و دارای عنوان 
بوده و در حال حاضر نیز وضعیت خوبی در سطح 
کشور دارد. شرکت حدود ۱۷۰۰ نفر در مسابقات 
قهرمانی اســتان که اخیرا اتفاق افتاد نیز یکی از 
چیزهایی بود که محبوبیت این رشــته در استان 

فارس را نشان می داد.
رئیس هیئت کاراته استان فارس در خصوص این 
رویداد اخیــر گفت : با توجه بــه اینکه در اواخر 
تیرمــاه، مســابقات انتهابی تیم ملــی در گرگان 
برگزار خواهد شد، برای انتخاب نفرات برتر در دو 
بخش آقایان و بانوان، مسابقات انتخابی را برگزار 
کردیم که خدا را شــکر با اســتقبال گسترده ای 
روبرو بود و در این رویداد سه روزه، حدود ۱۷۰۰ 

نفر شرکت کردند.
احمــد مبارکی افــزود : ما هر ســاله)به جز این 
دوســالی کــه به خاطــر کرونــا تحت الشــعاع 
قرارگرفت( از مدعیان اصلی قهرمانی کشــور بوده 
ایم. در دوره های گذشته حتی تا 3۰ نفر از فارس 
بــه اردوهای مختلف تیم های ملی دعوت شــده 
اند و امیدواریم امســال نیز مســابقات انتخابی را 
با موفقیت پشــت ســر گذاریم و بچه ها با دست 

پر برگردند.
وی گفــت: کاراته یک رشــته جذاب اســت که 
طرفداران زیــادی دارد. مربیان هم با جان و دل 
کار می کنند و همین باعث می شود کاراته کاران 

نخبه ای را تحویل ورزش کشور دهیم.
متولــی کاراته فارس درباره اینکه آیا قرار اســت 
کاراته به مســابقات المپیک وارد شــود یا خیر، 
گفت : فدراســیون جهانی کاراته همچنان پیگیر 
این مســاله اســت ولی فکر نمی کنم در المپیک 
آینــده هم شــاهد حضــور کاراته باشــیم. البته 
این رشــته در بازی های آســیایی حضور دارد و 
در المپیــک جوانــان نیز جزو رشــته های اصلی 

محسوب می شود.

مبارکــی دربــاره وضعیت این رشــته در ســایر 
شهرســتان های اســتان فارس نیز گفت : به لطف 
خدا کاراته دیگــر از مرکزیت و محوریت شــیراز 
خارج شــده و اکثر شهرستان ها فعالیت خوبی در 
این رشته ورزشــی دارند. از 3۷ شهرستان فارس، 
سی و دو شهرستان فعالیت مستمری در این رشته 
دارند. خیلی از این شهرستان ها متقاضی برگزاری 
دوره های مربیگری و داوری هســتند. مدتی پیش 
کارگاه دانش افزایی مربیان و داوران در شهرستان 
های خرامه و فســا برگزار شد. در مجموع شرایط 
شهرستان ها راضی کننده هست و جالب اینکه ۲۵ 
خانه کاراته در شهرستان های فارس فعال هستند! 
با توجه به همکاری خوب ادارات ورزش شهرستان 
ها و هیئــت های کاراتــه، وضعیــت تجهیزات و 

امکانات در سراسر استان قابل قبول است.
وی درباره رویدادهای پیش رو گفت : در روزهای 
۱6 و ۱۷ تیرماه مســابقات سبک های آزاد را در 
اســتان داریم که در مجموعه شــهید دســتغیب 
برگزار می شــود که فکر می کنــم تعداد نفرات 
بالایی در آن شرکت کنند. حداقل برآورد ما تعداد 
هزار نفر است که با رویدادی که اخیرا برگزار شد، 
مجموعا ۲۷ شرکت کننده در تیرماه در مسابقات 
اســتانی کاراته حضور داشــته اند کــه رقم قابل 

توجهی محسوب می شود.
احمــد مبارکی در ادامه به یــک اتفاق خوب در 
کاراته فارس اشاره کرده و می گوید : برای اولین 
بــار در تاریخ کاراته، هیئت فــارس برگزار کننده 
دوره های داوری و مربیگری در شــیراز با حضور 
۲۲ استان کشــور بوده که در سطح کشور ۴ نفر 
قبول شدند و سه نفر اهل استان فارس بودند. در 
همین تیرماه، شش دوره دانش افزایی ویژه استان 
را داریم برگزار می کنیم که دوره های آموزشــی 
و کارگاه های مختلف اســت و ما مجوز گرفته ایم 
که بتوانیم امتیاز بازآموزی بیشتری داشته باشیم. 
مسابقات بازآموزی ۵ امتیاز دارد ولی ما این مجوز 
را از فدراســیون گرفته ایم که دوره ای که برگزار 
می کنیم، ۱۰ امتیاز داشــته باشد. یعنی دو برابر 
استان های دیگر. همچنین کلاس ارتقای داوری 
از درجه ابتدایی تا ســطح ملی را در مردادماه در 

استان فارس برگزار خواهیم کرد.
بــه گزارش شــیراز نوین، احمــد مبارکی که در 
اســفندماه 96 بــرای اولین بار بــه عنوان رئیس 
هیئت کاراته  اســتان فارس انتخاب شده بود، در 
فروردین ماه ۱۴۰۱ بــار دیگر رای اعتماد مجمع 
این هیئت را کســب کرد و تا سال ۱۴۰۵ متولی 

کاراته فارس خواهد بود.

رئیس هیئت کاراته استان فارس :

وضعیت تجهیزات و امکانات کاراته فارس 
قابل قبول است

نماینده ولی فقیه در استان فارس در دیدار هیئت مدیره انجمن ورزشی نویسان فارس:

 صنایع حامی باشگاه ها باشند 
آیت الله دژکام:  ورزشی نویسان باید این حمایت ها را مطالبه کنند تا همه پای کار بیایند

نماینده ولی فقیه در استان 
فارس گفت: شــکل گیری 
انجمن با کیفیتی در عرصه 
ورزش نویســی بیانگر این 
موضوع اســت که از حیث 
اجتماعــی بــه قله هایــی 

رسیده ایم.
آیت الله لطف الله دژکام در 
دیدار  هیئت رئیسه انجمن 
و  نویســندگان،خبرنگاران 
عکاســان ورزشــی استان 
فارس که به مناســبت روز 
جهانی ورزشــی نویســان 
برگزار شــد، اظهار داشت: 
انجمــن  شــکل گیری 
ورزشی نویســان در شیراز، 
بــه عنوان دومین اســتان 
در کشور به معنای رشد و 
است  تلاش هایی  بالندگی 
که در ایــن زمینه صورت 

گرفته است.
وی با اشــاره به فرمایشات مقام معظم رهبری مبنی بر این که 
شیراز در قله است، اظهار داشت: شکل گیری تیم های ورزشی، 
گزارش خبری ورزشی و نهایتاً انجمن ورزشی نویسان به معنی 
این است که زنجیره هدفمندی تشکیل و تکمیل شده که این 

نمادی از اوج فرهنگی شهر ما است.
امــام جمعه شــیراز جامعه قــوام یافته را مقدم بــر کنار هم 
قرارگرفتن دانســت و اظهار داشت: وقتی ما تشکل هایی مثل 
انجمن ورزشی نویسان ایجاد می کنیم باید اهداف خود را کاملًا 
مشــخص نماییم. در ورزش عده ای بازیکن و ورزشکار داریم و 
عده ای دوست داران و طرفداران ورزش و عده ای مدیران عرصه 

ورزش هستند. حالا باید دید اهداف هرکدام چیست؟
او در پاســخ به این پرسش افزود: اهداف اجتماعی، فرهنگی و 
حتی سیاسی که پشت ورزش است برای ورزشی نویسان باید 
ملموس باشد، یعنی با چه هدفی این انجمن راه اندازی شده و 

از نظر اجتماعی، سیاسی و فرهنگی کجای کار قرار می گیرد.
نماینــده ولی فقیه در اســتان فارس تصریح کــرد: ما گاهی 
هدف مان از ورزش این است که جلوی رشد اعتیاد را بگیریم که 
این هدف اجتماعی اســت. گاهی برخی سیاست مداران ممکن 
اســت از ورزش بهره مند شــوند و به دنبال رأی هستند و این 
هدفش سیاسی است، بنابراین ورزشی نویس باید به این اهداف 

دقت نظر داشته باشد.
آیت الله دژکام خواستار توجه بیشتر به اهداف افرادی که در این 
حیطه فعال هستند، شد و اظهار داشت: اگر بنا است که ورزش 
کاربرد سیاســی اجتماعی وسیعی داشــته باشد، آن هایی که 
می خواهند جهان را در قبضه قدرت خود داشته باشند مسلماً 
از این موقعیت استفاده می کنند، یعنی ممکن است یک هدف 
در سطح نماینده شدن باشد، یک هدف در سطح کشور است و 

این که یک جریان سیاسی بالا بیاید و یک هدف جهانی است.
این مقام معنوی شهر شــیراز خواستار تدبیر روزافزون فعالان 
این عرصه شــد و اظهار داشــت: جریان جهانــی و اهدافش 
شــاید به منفعت کشــور ما و شیراز ما نباشــد و این زیرکی 
شما ورزشی نویســان را می خواهد که در پازل آن ها نقشی که 
می خواهند را ایفا نکنید، مگر این که آن نقش به نفع مجموعه 

و کشور ما باشد.
وی در ادامه به شــعری از فردوســی پاک نهاد اشــاره کرد و 
افزود: شــعر »چو ایران نباشد تن من مباد« باید به شکل یک 
هدف گذاری ملی درآید و اگر منافع سیاســی، اجتماعی و ملی 
ما تأمین نشود در پازل هیچ کس بازی نمی کنیم. البته مقصود 
این نیست که همه چیز برای ما باشد و ما در تعامل بین المللی 
بی انصاف نیســتیم اما این که یک طرفه برای آن ها باشــد هم 

قبول نیست.
امام جمعه شــیراز دســتیابی به تعامل را پیش نیاز موفقیت 
دانست و اظهار داشت: باید در سطح ملی و استانی زیرک باشید 

تا با تعامل مثبت در راستای اهداف خود کار کنیم.
آیت الله دژکام با اشاره به این موضوع که انجمن ورزشی نویسان 
برند سازی می کنند، اظهار داشت: جهانی شدن رستم، شاهکار 
برند سازی فردوسی است. در همین حوزه اگر قلم خبرنگاران 
و ورزشی نویسان هم حساب  شده به میدان نیاید، ورزشکاران 
ما به عنوان پهلوان به جامعه معرفی نمی شوند، به همین دلیل 
همه باید دســت به دست هم دهند تا شخصیت کشتی گیر یا 
کاپیتان تیم را مطرح کند و کار  شــما این اســت و باید برنامه 

داشته باشید تا در راستای اهداف ملی و دینی برند بسازید.
او در ادامه گفت: با توجه به  مســئولیت اجتماعی  خود در این 
مورد که چه کســی را برند می کنیــد و چگونه در این موضوع 
نقش آفرینی  می کنید، دقیق هســتم و کار شــما را بررســی 

می کنم و خدا هم بالاتر از 
همه ما ناظر است.

نماینده ولی فقیه در استان 
فارس خواســتار دقت نظر 
پیرامون سوءاســتفاده های 
احتمالــی شــد و اظهــار 
داشت: عرصه ورزش بسیار 
 مهم است و  فقط یک کار  
تفننی نبــوده و مقدمه ای 
برای منافعی است که شما 
می توانید برای ملت، کشور 

و استان ایجاد کنید.
امام جمعه شیراز در بخش 
دیگــری از ســخنانش به 
ناکامی های اخیر ورزشــی 
استان اشاره ای کرد و اظهار 
داشــت: متأســفانه استان 
در  زیادی  ضررهای  فارس 
فوتبال  خصوص  به  ورزش 
داشــته اســت و بــه نظر 
می رسد در این عرصه نیاز 
به حمایت شــرکت های بزرگ اقتصادی در حوزه ورزش داریم 
و گاهی ورزشــی نویسان باید یک نگاه انتقادی و متین به این 

موضوع داشته باشند.
او پیرامــون کارنامــه ناموفــق تیم های فارس در ســال های 
اخیــر افزود: انصاف  نیســت کــه تیم لیگ برتــری ما زمین 
بخورد و شرکت های اســتان باید از باشگاه ها حمایت  کنند و 
ورزشی نویســان باید این حمایت ها را مطالبه و تحریک  کنند 
تا همه پای کار بیایند. شــما به عنوان خبرنگار همین مطلب 
را مطالبه کنید که شــرکت های پردرآمد فارس چرا به ورزش 

استان فارس توجه نمی کنند؟
وی با اشــاره به این موضوع که منافع اســتانی هم ذیل منافع 
ملی اســت و باید تأمین شود، اظهار داشــت: بر این باورم که 
به حوزه ورزش کم لطفی شــده اســت. بنــده در خطبه نماز 
جمعه های خود از ورزش گفتم و درباره نیاز به ورزش و توسعه 
ورزش همگانی و ارتبــاط معنویت و ورزش صحبت کردم که 
هیچ انعکاسی در حیطه ورزشی پیدا نمی کند و از طرف دیگر 
درخواســت ورزشی نویسان به گوش بنده نمی رسد و تا زمانی 
که این ارتباط ضعیف اســت براینــد کار صفر خواهد بود و به 

اهداف خود نمی رسیم.
نماینده ولی فقیه در استان فارس در بخش پایانی سخنانش با 
هیئت رئیسه انجمن نویسندگان، خبرنگاران و عکاسان ورزشی 
اســتان فارس گفت: ورزش همان طــور که با معنویت ارتباط 
دارد با سلامت هم ارتباط دارد و بحث ورزش های همگانی ناظر 
به مسئله سلامت است. بانوانی که از مسئله سلامت به واسطه 
ورزش نکردن رنج می برند درصد بیشــتری در جامعه دارند و 
از این جهت حتماً باید کار شــود و محیط های مناسب جهت 

ورزش بانوان فراهم شود.


